



加拿大雅斯郡華人協會

ESSEX COUNTY CHINESE CANADIAN ASSOCIATION

1420 Tecumseh Road East, Windsor, Ontario, N8W 1C1  
PHONE: (519) 252-6621

April 29, 2017

Please note the upcoming association events. Your participation and support are appreciated.  
以下是協會將在5月 - 9月份舉辦的各項活動. 希望各會員踴躍支持參與.

**Windsor's 125<sup>th</sup> Birthday Celebration - Saturday, May 20**

溫莎市125週年慶祝活動 - 5月20日, 星期六

- 10 AM – Mayor's Walk from Assumption Park to Dieppe Gardens, 與市長一齊步行
- 10:45 AM – Great Canadian Flag Raising Ceremony, 加拿大國旗升旗典禮
- 12 to 4 PM - Birthday Celebration at the Aquatic Swimming Centre, 週年慶祝活動
  - Association's dance performances at 2 PM  
下午二時華協會舞蹈表演

**EvenGreen Centre Gathering - Saturday, May 27**

松柏中心聚會 - 5月27日, 星期六

- Topic of presentation to be confirmed, 題材未定

**Chinese Village - Carrousel of the nations - Saturday, June 24 and Sunday, June 25**

中華村 - 多元文化節 - 6月24日, 星期六, 6月25日, 星期日

- Exciting cultural performances by association members and various community groups  
多姿多彩文化表演, 由本會會員負責及各不同社區團體參與

**Canada 150<sup>th</sup> Birthday Celebration - Saturday, July 1 and Sunday, July 2**

加拿大立國150週年慶祝活動 - 7月1日星期六, 7月2日星期日

- Canada Day Parade - July 1, 加拿大日遊行
- Canada Day Celebration at the Capital Theater - July 2, 加拿大日慶典活動地點在 Capital Theater  
Association's performance at 7:30 PM, 本會負責文娛表演在下午七時半.

**Field Trip to be held on Saturday, August 12 (Tentative event, details to follow)**

郊外遠足活動, 8月12日, 星期六 (暫定, 一切容后公佈)

**Volunteers Appreciation Day - Sunday, September 17**

協會年度義工感謝日 - 9月17日, 星期日